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PROTOKÓŁ NR 22/2013 
Z POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I SPRAW SPOŁECZNYCH 

RADY POWIATU W WAŁCZU  

Z DNIA 12.08.2013 r. W GODZ. 12
00

-12
45 

 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji oraz zaproszeni goście wg załączonych list  

obecności ( zał. nr 1 i 2). 

Posiedzenie  odbyło się w sali narad Starostwa Powiatowego w Wałczu przy  

ul. Dąbrowskiego 17.  

 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

4. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Wałeckiego za I półrocze 2013 r. 

oraz o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej dla Powiatu Wałeckiego 

 – materiał sesyjny. 

5. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wałczu za I półrocze 2013 – materiał sesyjny.  

6. Informacja o wykonanych i prowadzonych inwestycjach przez powiat w 2013 r. wraz z 

informacją o wielkości otrzymanych środków zewnętrznych – materiał sesyjny.  

7. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu.      

8. Sprawy bieżące. 

9. Wolne wnioski i zapytania. 

10. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 

Ad pkt 1. 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek. 
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Ad pkt 2. 

Stwierdzenie quorum.  
 

Przewodniczący Komisji stwierdził quorum, nieobecnych dwóch członków Komisji: Jadwiga 

Jankowska-Klonowska oraz Bogdan Białas.  

 

Wobec powyższego Komisja mogła podejmować prawomocne decyzje. 

 

 

 

Ad pkt 3. 

Przedstawienie porządku posiedzenia. 

Do przedstawionego porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono. 

 

 

 

Ad pkt 4.  

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Wałeckiego za I półrocze 2013 r. 

oraz o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej dla Powiatu Wałeckiego 

 – materiał sesyjny. 

 

Przedmiotowa informacja pisemna, jako materiał źródłowy stanowi załącznik do protokołu 

XXV sesji Rady Powiatu w Wałczu z dnia 29.08.2013 r.  

 

Paweł Gwozdwecki – Skarbnik Powiatu  

Poinformował, iż budżet Powiatu Wałeckiego po I półroczu 2013r. zamyka się po stronie 

dochodów kwotą 29 321 052,22 zł, a po stronie wydatków 27 915 009,75 zł i nadwyżką 

budżetową w wysokości 1 406 042,47 zł. Zaznaczył, że najważniejsze są procenty 

wykonania. Wobec powyższego oznajmił, iż dochody budżetu zostały wykonane w 52,5 %, 

natomiast wydatki w 42,22 %. Można zauważyć, iż tempo spływu dochodów jest wyższe od 

tempa wydatkowania środków, co wynika z prowadzonej polityki oszczędnościowej. 

Podkreślił, iż należy zwrócić uwagę na fakt, że wydatki budżetowe w I półroczu roku są 

zawsze wyższe od wydatków w II półroczu. Przyczyną powyższego stanu rzeczy jest 

wydatkowanie w I półroczu roku z budżetu powiatu, środków finansowych na „trzynastki” 

oraz zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych, ponadto odnotowuje się zwiększenie 

wydatków na energię elektryczną. Oznajmił, iż niepokój wzbudza stosunkowo niskie 

wykonanie dochodów z tytułu podatku od osób fizycznych wynoszące 41,72%. Choć co roku 

dochody z tego tytułu w tym okresie osiągają podobną wartość. Dochody z podatku od osób 

fizycznych w II połowie roku powinny osiągnąć wyższą wartość. Mimo to można oszacować, 

iż niedowykonanie z tytułu powyższego będzie rzędu ok. 200 tyś. zł., choć wcale nie musi się 

to potwierdzić. Jeżeli chodzi o wykonanie dochodów z udziału we wpływie podatku od osób 

prawnych po pierwszym półroczu 2013r. wynosi 46,12%. Pozostałe dochody wykonano w 

ponad 50%.   
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Janusz Różański – Członek Komisji 

Zapytał, co spowodowało, że wydatki w I półroczu 2013r. zostały wykonane jedynie w 42% 

oraz jakie są wysokości zobowiązań w poszczególnych jednostkach powiatu w szczególności 

w szkołach, czy są zobowiązania wymagalne? 

 

 

Paweł Gwozdwecki – Skarbnik Powiatu  

Odnosząc się do pytania pierwszego oznajmił, iż powodem wykonania niższej od planowanej 

kwoty wydatków są nie tylko zadania inwestycyjne, ale i prowadzenie polityki 

oszczędnościowej tzw. „zaciskania pasa”, co możemy obserwować po wysokości wykonania 

wydatków bieżących 44,50%. Odnosząc się do pytania drugiego oznajmił, iż trudno mu w tej 

chwili przytoczyć kwotę zobowiązań poszczególnych jednostek niemniej, jest podobna do 

kwoty z roku ubiegłego. Podkreślił, iż jednostki nie posiadają zobowiązań wymagalnych.  

 

Janusz Różański – Członek Komisji 

Zwracając się do Skarbnika Powiatu poprosił o podanie w przybliżeniu kwoty zobowiązań 

jednostek. 

 

 

Paweł Gwozdwecki– Skarbnik Powiatu 

Odpowiedział, iż nie pamięta,  dlatego też na pytanie radnego odpowie  podczas sierpniowej  

sesji Rady Powiatu. 

 

 

Janusz Różański – Członek Komisji 

Zapytał czy przyjęty przez Radę Powiatu w dniu 24 czerwca br. „Program naprawczy dla 

Powiatu Wałeckiego” został już oceniony prze Ministerstwo Finansów? 

 

 

Paweł Gwozdwecki – Skarbnik Powiatu 

Odpowiedział, iż wniosek do Ministerstwa Finansów będzie wysyłany w częściach. Obecnie 

wysłano „Program naprawczy dla Powiatu Wałeckiego” wraz z dokumentami, które były 

dostępne „od ręki”. Podkreślił, iż dokumentem, na który najdłużej się oczekuje, a który jest 

niezbędny przy rozpatrzeniu wniosku jest raport Regionalnej Izby Obrachunkowej o stanie 

gospodarki. Niemniej RIO w Szczecinie zobowiązała się do końca sierpnia br. powyższy 

raport sporządzić i dostarczyć. Obecnie wiadomo, że środki finansowe, które miałyby zostać 

przekazane Powiatowi Wałeckiemu są przewidywane przez Ministra Finansów. Tak więc 

obawa o to, że nie starczy dla Powiatu Wałeckiego środków na udzielenie pożyczki budżetu 

państwa jest niepotrzebna. Choć jeszcze nie został oceniony program naprawczy, na 

podstawie którego udzielana jest pożyczka. Ewentualne uwagi Ministerstwa Finansów mogą  

dotyczyć modyfikacji programu naprawczego. Reasumując oznajmił, iż należy czekać na 

raport RIO o gospodarcze do końca sierpnia, ponadto na pismo z Urzędu Wojewódzkiego, 

które jest niezbędne dla RIO w Szczecinie do sporządzenia opinii o pożyczce, jaką Powiat 

chce zaciągnąć z budżetu państwa. 
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Andrzej Gostołek – Przewodniczący Komisji 

Zauważył, iż we wszystkich szkołach powiatu wałeckiego  na koniec I półrocza 2013r. 

przekroczono wykonanie wydatków rzeczowych. Wobec powyższego zapytał czy konieczne 

będzie zwiększenie w budżecie powiatu wydatków na szkoły ponadgimnazjalnych, czy też 

Zarząd Powiatu je ograniczy?   

 

 

Paweł Gwozdwecki – Skarbnik Powiatu 

Odpowiedział, że wykonanie wydatków w dziale 801 pn. „Oświata i Wychowanie”   

po I półroczu 2013 r. wynosi ono 52,%. Dlatego też, globalnie nie ma niebezpieczeństwa,  

że w tym dziale zabraknie środków finansowych. Podkreślił, iż w tych 52% zawarte są już 

środki finansowe wydatkowane na tzw. „trzynastki” oraz świadczenia z Zakładowego 

Funduszu Świadczeń Socjalnych (ZFŚS). Natomiast przekroczenie wykonania wydatków 

rzeczowych wynika ze zwiększonych wydatków na energię elektryczną, które w I półroczu 

zawsze są większe ( ok. 75% w II półroczu ok. 25%) oraz wydatki z ZFŚS( wykonanie w ok. 

75%). Reasumując oznajmił, iż dział 801 pod koniec 2013 r. może wymagać pewnych 

modyfikacji. Niemniej kształt budżetu w dziale Oświata i Wychowanie nie powinien ulec 

zmianie w stosunku do planu. 

 

 

Robert Tobiasz – Członek Komisji 

Zapytał jak przedstawiają się oszczędności związane z zainstalowaniem instalacji solarnej np. 

w internacie Szkoły Mistrzostwa Sportowego w Wałczu? 

 

 

Paweł Gwozdwecki – Skarbnik Powiatu 

Odpowiedział, iż trudno jest odpowiedzieć, gdyż ubiegłoroczna zima była bardzo sroga  

i stosunkowo długa, a i instalacja działa dopiero od roku czasu. Kwoty za energię elektryczną 

są nieco wyższe niż w latach poprzednich. Podejrzewa, iż po tegorocznej zimie będzie 

wiadomo czy instalacja przynosi oszczędności. 

 

  

Tadeusz Łożecki – Członek Komisji i Jednocześnie Członek Zarządu Powiatu 

Wyjaśnił, iż szacuje się, że dzięki instalacji solarnej opłaty za energię elektryczną powinny 

być niższe w ciągu roku ok. 30%-40%. 

 

 

Andrzej Gostołek – Przewodniczący Komisji 

Oznajmił, iż  w swoim domu zainstalował instalację solarną, jednak nie przynosi mu ona 

takich oszczędności, o których mówi radny Tadeusz Łożecki. 
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Wobec braku innych uwag i zapytań dotyczących przedmiotowego tematu Przewodniczący 

Komisji poddał pod głosowanie zaopiniowanie informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Powiatu Wałeckiego za I półrocze 2013 r. oraz o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej dla Powiatu Wałeckiego. 

 

W wyniku głosowania powyższą informację zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie. 

 

Ad pkt 5.  

Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wałczu za I półrocze 2013 – materiał sesyjny.  

 

Przedmiotowa informacja pisemna, jako materiał źródłowy stanowi załącznik do protokołu 

XXV sesji Rady Powiatu w Wałczu z dnia 29.08.2013 r.  

W posiedzeniu dot. niniejszego punktu uczestniczyła Marzenna Łopatka – Dyrektor 

Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wałczu. 
 

Marzenna Łopatka – Dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wałczu oznajmiła, iż stara się 

bardzo oszczędnie gospodarować środkami finansowymi PBP. W okresie sprawozdawczym               
otrzymano dotację budżetową w wysokości 87.750,00zł. Powiatowa Biblioteka Publiczna 

osiągnęła również dochody własne z różnego tytułu opłat w wysokości 6.128,81zł., które 

zostały wydatkowane głównie na zakup książek i czasopism. Łącznie stanowi to kwotę 

93.876,81zł. Poinformowała, iż środki finansowe, które udało się zaoszczędzić planuje się 

przeznaczyć na zakup sprzętu komputerowego oraz uruchomienie systemu wypożyczania 

internetowego oraz na wkład własny do uzyskania dotacji z Biblioteki Narodowej z 

przeznaczeniem na zakup nowości wydawniczych. 

Wobec braku uwag i zapytań dotyczących przedmiotowego tematu Przewodniczący Komisji 

poddał pod głosowanie zaopiniowanie informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej  w Wałczu za I półrocze 2013 r. 

W wyniku głosowania powyższą informację zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie. 

 

O godzinie 12
45

 posiedzenie Komisji opuściła Marzenna Łopatka
 

 

 

 

Ad. pkt. 6 

Informacja o wykonanych i prowadzonych inwestycjach przez powiat w 2013 r. wraz z 

informacją o wielkości otrzymanych środków zewnętrznych – materiał sesyjny.                                                                                                                                                                                      

 

Pisemna informacja w przedmiotowym temacie jako materiał źródłowy stanowi załącznik                         

do protokołu XXV sesji Rady Powiatu z dnia 29.08.2013r. 

 

W posiedzeniu dot. niniejszego punktu uczestniczyła Marta Suska – Naczelnik Wydziału 

Inwestycji w/m. 
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Janusz Różański – Członek Komisji 

Zapytał kto jest wykonawcą robót budowlanych inwestycji pn. „Usprawnienie zarządzania 

energią poprzez termomodernizację i zmianę sposobu użytkowania budynku po byłym 

Szpitalu Powiatowym na cele administracyjne Powiatu Wałeckiego – etap I” oraz jak daleko 

zaawansowane są prace budowlane wykonawcze? 

 

Marta Suska – Naczelnik Wydziału Inwestycji w/m 

Poinformowała, że wykonawcą w/w inwestycji jest firma z Chodzieży Usługi 

Ogólnobudowlane Roman Dziubiński. Co do postępu prac budowlanych oznajmiła, że parter 

budynku byłego Szpitala Powiatowego został oddany już do użytkowania. Na parterze 

znajdują się następujące jednostki: Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie, Powiatowy Zespół 

ds. Orzekania o Niepełnosprawności, Powiatowy Rzecznik ds. Konsumentów, Powiatowy 

Inspektor Nadzoru Budowlanego. 

 

 

Wobec braku innych uwag i zapytań dotyczących przedmiotowego tematu Przewodniczący 

Komisji poddał pod głosowanie zaopiniowanie informacji o wykonanych i prowadzonych 

inwestycjach przez powiat w 2013 r. wraz z informacją o wielkości otrzymanych środków 

zewnętrznych. 

W wyniku głosowania powyższą informację zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie. 

O godzinie 12
25

 posiedzenie Komisji opuściła Marta Suska. 

 

W przedmiocie punktu 7 i 8 porządku posiedzenia uczestniczyła Dyrektor Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Wałczu Bożena Trefenko. 

 

Ad. pkt. 7 

Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu.    
 

Komisja Budżetu i Spraw Społecznych zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w 

sprawie: 

- zmiany uchwały Nr XXI/158/2013 z dnia 22 lutego 2013 r. w sprawie określenia zadań 

finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

w 2013 roku –  Dyrektor PCPR w Wałczu Bożena Terefenko poinformowała, iż by nie było 

problemu w kolejnych miesiącach z wydatkowaniem środków z PFRON konieczne jest 

dokonanie przesunięć między poszczególnymi zadaniami; wobec braku uwag do 

przedmiotowego projektu uchwały Przewodniczący Komisji poddał niniejszy pod głosowanie. 

W wyniku głosowania przedmiotowy projekt uchwały bez uwag zaopiniowano jednogłośnie 

pozytywnie;  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
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Ad. pkt. 8 

Sprawy bieżące. 
 

Przewodniczący Komisji poinformował, iż w związku ze złożonym przez radnego Marka 

Pawłowskiego podczas sesji absolutoryjnej w dniu 26.06.2013r. wnioskiem do 

Przewodniczącego Rady Powiatu o przygotowanie na sesję sierpniową apelu do Prezesa 

Rady Ministrów RP o ujęcie  budowy obwodnicy Wałcza  w planach finansowych, 

pozwalających na rozpoczęcie robót w 2014 roku, czyli w pierwszym roku nowej perspektywy 

finansowej Unii Europejskiej, Przewodniczący Rady Powiatu przekazał apel Komisji, by 

mogła się z nim zapoznać. 

Projekt uchwały nie został przedłożony do zaopiniowania przez Komisję, gdyż zgodnie z §15 

ust. 5 do uchwał będących apelami, deklaracjami, oświadczeniami i opiniami nie stosuje się § 

25 ust 2,3 i 4 , dlatego też  projekt uchwały nie podlegał obowiązkowi zaopiniowania przez 

właściwą komisję stałą. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr  4 do protokołu 

 

Następnie Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek poinformował, że Radny Marek 

Pawłowski podczas sesji absolutoryjnej złożył do Zarządu Powiatu oraz Komisji Budżetu i 

Spraw Społecznych wniosek o przygotowanie na sesję sierpniową, bądź w innym możliwym, 

wskazanym przez Zarząd Powiatu terminie informacji o sytuacji finansowej szkół 

ponadgimnazjalnych powiatu wałeckiego oraz  o możliwości ich finansowania w latach 

kolejnej kadencji Rady Powiatu w Wałczu. Zarząd Powiatu przygotował odpowiedź na 

powyższy. Ponieważ wniosek został złożony również do Komisji Budżetu i Spraw Społecznych 

Przewodniczący Komisji oznajmił, iż niniejsza będzie przedmiotem obrad kolejnego, 

planowanego posiedzenia Komisji (w miesiącu październiku br.). Radny Janusz Różański 

zauważył, iż Zarząd Powiatu w swojej odpowiedzi nie zawarł drugiego członu informacji 

dotyczącego możliwości finansowania szkół ponadgimnazjalnych w latach kolejnej kadencji 

Rady Powiatu w Wałczu. Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek oznajmił, iż Zarząd 

Powiatu uzupełni informację na kolejne posiedzenie Komisji.  

 

Odpowiedź Zarządu Powiatu na wniosek radnego Marka Pawłowskiego stanowi załącznik  

nr 5 do protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji poinformował, iż do Rady Powiatu za pośrednictwem 

Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego wpłynęła skarga Pani Janiny Dul na 

czynności Dyrektora PCPR w Wałczu. Wiceprzewodniczący Rady Powiatu przekazał skargę 

do Komisji celem jej rozpatrzenia w trybie §50a Statutu Powiatu Wałeckiego. Ponieważ 

dokumentacja skargowa została skompletowana po dostarczeniu materiałów komisyjnych 

członkom Komisji nie otrzymali jej w materiałach, lecz została im rozdana przed 

posiedzeniem Komisji.    
 

Dokumentacja skargowa stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

 

Bożena Terefenko – Dyrektor PCPR w Wałczu  

Wyraziła zdanie, iż przekazanie przedmiotowej skargi Radzie Powiatu przez Urząd 

Marszałkowski świadczy o nieznajomości przepisów prawa. Dyrektor Biura Pełnomocnika 

Rządu do Spraw Osób Niepełnosprawnych przy Ministerstwie Pracy i Polityki Społecznej stoi 

na stanowisku, że środki PFRON nie służą modernizacji mieszkaniowej i zabezpieczaniu 
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potrzeb mieszkaniowych osoby niepełnosprawnej, a jedynie likwidacji istniejących barier. 

Jaką więc jest barią przeciekający dach? Kontynuując wyjaśniła, iż dofinansowanie może 

obejmować elementy związane z poprawą funkcjonowania osoby niepełnosprawnej, nie 

dotyczy natomiast budowy, montażu oraz remontu zwykłych sprzętów i urządzeń, ponieważ 

ich brak nie jest barierą. Następnie wyjaśniła, iż do PCPR w Wałczu zgłosiła się nie sama 

skarżąca lecz jej konkubent, któremu udzielono informacji ustnej, dotyczącej dwóch kwestii 

udzielenia dofinansowania ze środków PFRON na remont dachu oraz na zakup komputera 

przenośnego. Poinformowano wówczas, iż skarżąca nie kwalifikuje się do otrzymania 

dofinansowania naprawy dachu, gdyż powyższe nie jest barierą  Dodała, że do wniosku o 

dofinansowanie wymaganych jest od wnioskodawcy szereg dodatkowych dokumentów m.in. 

zaświadczeń od lekarzy. Dlatego wiedząc, że i tak skarżącej nie przysługuje dofinansowanie 

doradzano, że nie ma sensu składania wniosku.  Jeżeli chodzi o drugi z zarzutów zawartych w 

skardze dotyczący nieudzielenia dofinansowania na zakup komputera przenośnego wyjaśniła, 

że PCPR od kilku już lat nie udziela dofinansowania w tym zakresie. Programy PFRON 

również w ubiegłym roku nie przewidywały tej formy dofinansowania. W bieżącym roku 

rusza program „Aktywny samorząd”, w ramach którego można uzyskać dofinansowanie do 

zakupu sprzętu komputerowego, jednakże skarżąca nie spełnia kryteriów stawianych przez 

program. Dofinansowanie przyznawane jest dla osób niepełnosprawnych niewidomych i  

posiadających niedowład rąk. Dodała, że skarżąca została zgłoszona przez Miejsko-Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej w Człopie do projektu w ramach Działania 8.3 Przeciwdziałanie 

wykluczeniu cyfrowemu i jest to jedyna forma pomocy w zakresie drugiego zarzutu, której 

beneficjentem będzie mogła zostać skarżąca. 

 

 

Andrzej Gostołek – Przewodniczący Komisji 

Zaproponował powołanie spośród członków Komisji zespołu, który przygotowałby projekt 

odpowiedzi na skargę. 

 

 

Janusz Różański – Członek Komisji 

Zaproponował natomiast, by Komisja nie traktowała przedmiotowego pisma jako skargi na 

dyrektora PCPR, ale by Przewodniczący Rady Powiatu czy Starosta Wałecki poinformował 

pisemnie Urząd Marszałkowski w Szczecnie i skarżącą o przyczynach niemożności 

udzielenia dofinansowania remontu dachu czy zakupu komputera przenośnego ze środków 

PFRON. Po co przedmiotowe pismo traktować jako skargę?  

 

 

Andrzej Gostołek – Przewodniczący Komisji 

Oznajmił, że najlepiej jak, Komisja powoła trzy osoby ze swojego grona, które wnikliwie 

przeanalizują skargę i przedłożą Komisji propozycję, inaczej projekt roboczy odpowiedzi. 

 

 

Bożena Terefenko – Dyrektor PCPR w Wałczu  

Zaznaczyła, iż skarżąca nie wystąpiła do PCPR z żadnym formalnym wnioskiem. 

Konkubentowi skarżącej udzielono jedynie ustnej informacji.  
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Zbigniew Wolny - Sekretarz Powiatu 

Zauważył, iż skargę należy odrzucić, gdyż nie ma przyczyny, na temat której napisano skargę. 

Dodał, iż tak jak proponuje radny Janusz Różański Przewodniczący Rady Powiatu czy 

Starosta Wałecki powinien pisemnie odpowiedzieć. 

 

 

Janusz Różański – Członek Komisji 

Wyraził zdanie, że Przewodniczący Rady powinien udzielić pisemnej odpowiedzi, niemniej 

nie w formie uchwały, bo nie bardzo rozumnie co Komisja może stwierdzić, że skarga jest 

bezzasadna? Zapytał dlaczego ten dokument ma być traktowany jako skarga, a jak skarga to 

na co? Zapytał co Komisja ma analizować, fakt że Marszałek Województwa 

Zachodniopomorskiego otrzymał pismo? 

 

 

Andrzej Gostołek – Przewodniczący Komisji 

Odpowiedział, iż Komisja powinna uznać skargę za zasadną, bądź bezzasadną. 

 

 

Tadeusz Wenio – Członek Komisji i Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

Zauważył, iż Przewodniczący Rady nie ma aż takich uprawnień by decydować za Radę 

Powiatu. Odpowiedź musi zostać udzielona w formie uchwały. 

 

 

Janusz Różański – Członek Komisji 

Oznajmił, iż Komisja powinna przyjąć wniosek, iż przedmiotowego pisma nie uznaje jako 

skargę na dyrektora PCPR w Wałczu. 

 

 

Robert Tobiasz – Członek Komisji 

Wyraził zdanie, iż Przewodniczący powinien sporządzić pisemne wyjaśnienie, w którym 

informuje, że Komisja zapoznała się ze sprawą pani Dul i stwierdza, że nie ma podstaw do 

rozpatrywania jako skargi. 

 

 

Zbigniew Wolny - Sekretarz Powiatu 

Poinformował, iż konsultował się z Radcą Prawnym w sprawie skargi, który wyjaśnił, iż 

Komisja musi dokonać jej analizy, natomiast odpowiedź do skarżącej musi zostać udzielona 

w formie uchwały Rady Powiatu, wcześniej podjętej przez Radę Powiatu podczas sesji. 

 

 

Tadeusz Łożecki – Członek Komisji 

Zauważył, iż z pisma przekazanego przez Wicemarszałek Województwa 

Zachodniopomorskiego Annę Mieczkowską wynika, że skarżąca zarzuca, iż nie udzielono jej 

pewnych świadczeń. W jego opinii wcale nie musiała uzyskać pisemnej informacji mogła ją 

równie dobrze uzyskać w formie ustnej i na tej podstawie złożyć skargę. Pani Dul w swoim 

piśmie składa skargę do Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego na czynności 

PCPR w Wałczu, dlatego też pismo należy potraktować jako skargę. Wyraził zdanie, iż 

Komisja powinna uznać skargę za bezzasadną. 
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Wobec braku innych uwag Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek poddał pod głosowanie 

wniosek o uznanie skargi za bezzasadną. 

Komisja przy 3 głosach „wstrzymujących się” i  6 głosach „za” uznała skargę Pani Janiny 

Dul na czynności dyrektora PCPR za bezzasadną. 

 

 

 

Ad. pkt. 9 

Wolne wnioski i zapytania. 

 

Wobec braku innych głosów w punkcie „Wolne wnioski i zapytania” oraz wyczerpania 

porządku  Przewodniczący Komisji o godz. 12
45

 zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

        Protokołowała:                                                                       Przewodniczący Komisji 

           Inspektor                                                                               Andrzej Gostołek  

ds. Obsługi Rady Powiatu  

      Anna Siwiec  


